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Doplnění zápisu ze  dne 3.6.2024 ověřovatelem p. Vránou. 

( přesné znění z emailu zaslaného dne 7.6.2024) 

 

 

Doplnění zápisu 

Dobrý den. 
Podávám rezignaci na člena OV Plačkov z důvodu šíření nepravdivých informací o 
své osobě členkou OV paní Franzovou a dále dlouhodobé napadání mé osoby z 
důvodu požadavku na zviditelnění finančního hospodaření OV, kde bylo ze 
strany paní předsedkyně OV paní Krejčí Aleny podle mého názoru manipulováno a 
nakládáno s finančními prostředky určenými pro chod OV neoprávněně. Žádám o 
zapracování do zápisu OV . 
Milan Janďourek 
 
Dále zapracovat: 
Využíváme nabídky pana Bruknera k vyzhodnocení a prošetření celé věci v 
nakládání s finančními prostředky, které byly určeny pro rok 2023. 
Domníváme se, že s těmito prostředky není možno nakládat bez řádného 
projednání  v OV  a posléze odsouhlasení přítomnými členy. Takto svévolné čerpání 
FP z prostředků kolektivního orgánu jako je OV, členem VO, i když se jedná o jeho 
předsedkyni, je toto podle našeho názoru neoprávněné a nepřípustné. Rovněž jsme 
přesvědčeni, že na naši žádost o předložení rozpisu položek čerpaných z těchto 
prostředků paní A.Krejčí  máme právo. Opakovaně je nám odpovězeno, že OV 
nevede žádné účetnictví a pokud má občan, nebo člen OV potřebu toto kontrolovat, 
doklady předává na Město. Ptáme se, jakou zpětnou kontrolu pak Město má a  zda 
předložené účetní doklady nejsou v rozporu se skutečností. 
V takovémto případě může docházet k nebezpečnému precedensu v rozpočtové 
kázni. 
Žádáme o jednoznačné stanovisko, zda v tomto případě bylo, či  nebylo 
manipulováno ze strany paní Aleny Krejčí tímto způsobem oprávněně, či 
neoprávněně. 
Vrána Bohumil , Janďourek Milan 
 

 

Vyjádření 

 

Předseda ( Krejčí A.) i zbylí členové OV ( Krejčí V., Joklová I, Pipek Z., Franzová M.) se s 
obsahem přílohy neztotožňují a uvedená obvinění považují za nepravdivá. 

 


